

主辦 Organizer: 東華三院 Tung Wah Group of Hospitals | 合辦 Co-organizer: HKGX 香港黃金交易所 Hong Kong Gold Exchange | TWGHs 香港上海浦東聯會 Hong Kong Shanghai Pudong Association

日期 Date: 2026年2月7日 (星期六) 7 February 2026 (Saturday)

時間 Time: 下午2時30分至5時30分 2:30 pm - 5:30 pm

地點 Venue: 九龍啟德承啟道38至39號 啟德體育園Top Bowl保齡球場 Top Bowl, Kai Tak Sports Park, 38 & 39 Shing Kai Road, Kai Tak, Kowloon

目的 Purpose: 為「東華三院學生藝術及音樂教育」籌募經費 To support for TWGHs students' arts and music education

為「東華三院學生藝術及音樂教育」籌募經費 To support for TWGHs students' arts and music education

請掃描二維碼 了解詳情 For details, please scan the QR code

日期 Date: 07.02.2026 星期六 SATURDAY | 2:30 PM

地點 Venue: 故德體育園Top Bowl保齡球場 Top Bowl, Kai Tak Sports Park

為「東華三院學生藝術及音樂教育」籌募經費 To support for TWGHs students' arts and music education

請掃描二維碼 了解詳情 For details, please scan the QR code

## 服務焦點 8.11 SERVICE FOCUS

### 東華三院教育科 迎新活動 2025/2026 Induction Programme for Newly Recruited School Staff 2025/2026

活動匯聚逾70位行政主管及校長，向逾280名新進職員闡述東華三院的辦學理念與服務發展，並由人力資源科介紹人事政策與輔導資源，促進團隊交流，展現本院培育優質教育團隊的承諾。

The Programme brought together over 70 executive leaders and principals to introduce TWGHs' educational philosophy and service development to over 280 new staff members of the Education Division. The Human Resources Division also presented personnel policies and support resources, demonstrating the Group's commitment to cultivating high-quality educators.



本院教育科主管吳奇壘先生(前排左八)代表本院歡迎新員工。  
On behalf of the Group, Mr. WU Kee Huen, Kenneth (front row, left 8), Head of the Education Division, welcomed the new staff members.



## 服務焦點 31.10 SERVICE FOCUS

### 運用MBTI 正向聯繫心理學之 學校管理層工作坊 Using MBTI to illustrate Positive Psychology Workshop for School Leaders

為推動校園正向的工作文化，東華三院教職員聯絡辦公室舉行該工作坊，29位來自屬下中學、小學、幼稚園及特殊學校的校長、副校長及主任學習及交流正向溝通與聯繫的軟技巧，以加強其正向思維，提升溝通技巧，從而建立和諧的工作環境。

To foster a positive and harmonious work culture in schools, the School Staff Relations Office of TWGHs organised the Workshop, which brought together 29 principals, vice-principals, and senior teachers from the affiliated secondary, primary, kindergarten, and special schools to learn and share soft skills in positive communication and connection. The Workshop aimed to strengthen their positive thinking, improve their communication skills, and, in turn, create a harmonious working environment.

## 香港上海浦東聯會全力贊助： 東華三院・香港黃金交易所・ 中國香港保齡球總會慈善保齡球大賽 Hong Kong Shanghai Pudong Association proudly sponsors: TWGHs • HKGX • HKCTBC Charity Bowling Tournament

日期 Date	2026年2月7日 (星期六) 7 February 2026 (Saturday)
時間 Time	下午2時30分至5時30分 2:30 pm - 5:30 pm
地點 Venue	九龍啟德承啟道38至39號 啟德體育園Top Bowl保齡球場 Top Bowl, Kai Tak Sports Park, 38 & 39 Shing Kai Road, Kai Tak, Kowloon
目的 Purpose	為「東華三院學生藝術及音樂教育」籌募經費 To support for TWGHs students' arts and music education

#### 出任大會贊助人 Sign up as Patron

鑽石球贊助人 Diamond Ball Patron
捐款 Donation HK\$100,000
金球贊助人 Gold Ball Patron
捐款 Donation HK\$68,000
銀球贊助人 Silver Ball Patron
捐款 Donation HK\$38,000

#### 鳴謝 Acknowledgement

各項贊助人均獲於儀式上接受紀念品，並獲刊登公司徽號或芳名於背板、橫額、節目場刊、新聞稿及東華三院年刊，篇幅及排序將按贊助金額擬定。  
All sponsorships entitle the company's logo or name to be acknowledged on the backdrop, banner, event souvenir programme, press release, and in the TWGHs annual report. The coverage and sequence will be arranged in accordance with the donation amount.

#### 隊伍參賽捐款 Team Enrolment

一隊共HK\$12,000  
Form a team by donating HK\$12,000

#### 招登場刊廣告 Donation for Advertisement

捐款HK\$10,000可獲刊登全頁彩色廣告一頁  
Donation of HK\$10,000 for 1 full-page colour advertisement

#### 惠捐善款 (非參賽隊伍) General Donation (non-team enrolment)

善長可登入東華三院網站www.tungwah.org.hk，以信用卡捐款或下載捐款表格  
Please visit our website www.tungwah.org.hk for online donation via credit card or download the donation form

#### 查詢熱線 Enquiry Hotline 1878 333

## 服務焦點 19.11 SERVICE FOCUS

### 「解難有道：高效處理衝突」工作坊 Effective Skills in Conflict Resolution for School Leaders' Workshop

為推動校園正向工作文化，東華三院教職員聯絡辦公室為29位屬校校長及副校長舉辦工作坊，分享處理學校員工常見衝突的有效軟技巧，協助他們建立和諧、互相尊重的工作環境。

To promote a positive work culture on campus, the School Staff Relations Office of TWGHs organised a workshop for 29 principals and vice-principals from affiliated schools. The Workshop focused on sharing effective soft skills for managing common staff conflicts, equipping participants to foster a harmonious and respectful working environment.

本院教職員聯絡辦公室邀請程盈力僱員服務顧問高級培訓顧問黃錦翔先生(前排右三)擔任工作坊的主講嘉賓。

The Group's School Staff Relations Office invited Mr. WONG Kam Cheung, Tommy (front row, right 3), senior consultant of Vital Employee Service Consultancy, to be the speaker for the Workshop.



賴匙培訓顧問有限公司首席顧問林淑穎女士(前排左三)擔任主講嘉賓。  
Ms. Pinky LAM (front row, left 3), Principal Consultant of Wings Training Consultancy Limited, served as the guest speaker.